
ZÁPIS 

ze zasedání Zastupitelstva města Benešova nad Ploučnicí konaného 

dne 21. 1. 2021 od 16:00 hodin v městském kině  

 

Přítomni: dle prezenční listiny 

Omluven: p. Filip Ušák 

  

Za MěÚ : Bc. Lenka Sluková – ved. odb. FaP, Ing. Petr Strnad – ved. odb. MIŽP, Pavla 

Gerhardová – zapisovatelka, Jan Svatoš – velitel MěP, Mgr. Zdeňka Čvančarová – ved. odb. 

HS, 

 

Audiozáznam z jednání je zveřejněn na stránkách města:  

https://www.benesovnpl.cz/dokumenty/zastupitelstvo-mesta/zastupitelstvo-mesta-2021/zasedani-

zastupitelstva-2112021 

 

Zasedání zahájil a řídil starosta města pan Pavel Urx, přivítal přítomné. Zasedání bylo řádně 

svoláno a informace o jeho konání visela rovněž na úřední desce, vývěsních plochách a na 

webu. Zasedání se bude řídit dle platného jednacího řádu a navrženým programem. 

 

Starosta představil přítomným program dnešního jednání: 

 

Navržený program: 

1. Zahájení, návrhová komise  

2. Kontrola usnesení z minulých jednání ZaM 

3. Organizační záležitosti – veřejná zakázka centrum volného času 

4. Závěr 

 

Starosta nechal hlasovat o navrženém programu 

Usnesení č. 1/2021 : 

ZaM Benešov nad Ploučnicí schvaluje program zasedání v předloženém znění. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 14 pro ( všichni ) 

 

 

1. ZAHÁJENÍ, NÁVRHOVÁ KOMISE 

https://www.benesovnpl.cz/dokumenty/zastupitelstvo-mesta/zastupitelstvo-mesta-2021/zasedani-zastupitelstva-2112021
https://www.benesovnpl.cz/dokumenty/zastupitelstvo-mesta/zastupitelstvo-mesta-2021/zasedani-zastupitelstva-2112021


Starosta určil zapisovatelkou jednání slečnu Pavlu Gerhardovou. 

Starosta navrhl jako ověřovatele zápisu Bc. Radka Práška a pana Stanislava Zdobinského. 

 

Starosta nechal hlasovat o návrhu usnesení 

Usnesení č. 2/2021 : 

ZaM Benešov nad Ploučnicí schvaluje jako ověřovatele zápisu Bc. Radka Práška a pana 

Stanislava Zdobinského. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 14 pro ( všichni ) 

 

Starosta navrhl složení návrhové a volební komise: pan Petr Jansa, Mgr. Jakub Zelený a Mgr. 

Petra Tojmarová. 

 

Starosta nechal hlasovat o návrhu usnesení 

Usnesení č. 3/2021 : 

ZaM Benešov nad Ploučnicí schvaluje návrhovou a volební komisi ve složení: pan Petr 

Jansa, Mgr. Jakub Zelený a Mgr. Petra Tojmarová. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 14 pro ( všichni ) 

 

2. KONTROLA USNESENÍ Z MINULÝCH JEDNÁNÍ ZaM 

 

Ke kontrole nejsou žádná ukládající usnesení. 

 

 

3. ORGANIZAČNÍ ZÁLEŽITOSTI – VEŘEJNÁ ZAKÁZKA CENTRUM VOLNÉHO 

ČASU 

 

3.1. Výběr zhotovitele na akci: „Objekt pro zájmové vzdělávání, Nerudova 689, Benešov nad 

Ploučnicí“ 

 

Stanovisko odboru:  

„Objekt pro zájmové vzdělávání, Nerudova 689, Benešov nad Ploučnicí“ v rámci realizace 

projektu „CZ.06.2.67/0.0/0.0/16_054/0004889 Středisko volného času pro rozvoj klíčových 

kompetencí zájmového a neformálního vzdělávání“, a žádáme o schválení vítěze výběrového 

řízení (zhotovitele stavby) Zastupitelstvem města. 

Důvodová zpráva:  

Město Benešov nad Ploučnicí vypsalo výběrové řízení na veřejnou zakázku ve 

zjednodušeném podlimitním řízení: „Objekt pro zájmové vzdělávání, Nerudova 689, Benešov 



nad Ploučnicí“ v rámci realizace projektu „CZ.06.2.67/0.0/0.0/16_054/0004889 Středisko 

volného času pro rozvoj klíčových kompetencí zájmového a neformálního vzdělávání“ 

(systémové číslo na profilu zadavatele P20V00009519) dne 23. listopadu 2020, za 

předpokládanou hodnotu 24 898 399,00 Kč vč. DPH. Zakázka byla zveřejněna na profilu 

zadavatele (vhodné uveřejnění) a zároveň bylo ještě osloveno 5 stavebních firem. Ve 

stanoveném termínu podali nabídku 8 uchazečů. Dne 13. ledna 2021 zasedala výběrová 

komise, která podle zadávacích podmínek stanovila pořadí doručených nabídek. Jako 

nejvýhodnější stanovila nabídku uchazeče Stavební firma Bardzák s.r.o., Sokolovská 114, 

Benešov nad Ploučnicí (IČ: 28745001), za cenu 21 061 128,00 Kč vč. DPH. 

 

Starosta nechal hlasovat o návrhu usnesení 

 

Usnesení č. 4/2021 : 

ZaM Benešov nad Ploučnicí schvaluje jako nejvýhodnější nabídku na realizaci veřejné 

zakázky „Objekt pro zájmové vzdělávání, Nerudova 689, Benešov nad Ploučnicí“ v rámci 

projektu „CZ.06.2.67/0.0/0.0/16_054/0004889 Středisko volného času pro rozvoj klíčových 

kompetencí zájmového a neformálního vzdělávání“ – stavební firmu Stavební firma Bardzák 

s.r.o., Sokolovská 114, Benešov nad Ploučnicí (IČ: 28745001), za cenu 21 061 128,00 Kč vč. 

DPH a pověřuje starostu města Benešov nad Ploučnicí k uzavření Smlouvy o dílo. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 9 pro ( p. Zdobinský, p. Buchta, p. Černá, p. Slavík, 

p. Zelený, p. Urx, p. Jansa, p. Verner, p. Kulíková ) 5 se zdrželo  ( p. Provazník, p. Kačer, p. 

Prášek, p. Tojmarová, p. Neliba ) 

 

3.2. Žádost o čerpání finančních prostředků ze schváleného Investičního úvěrového rámce na 

akci: „Objekt pro zájmové vzdělávání, Nerudova 689, Benešov nad Ploučnicí“ 

 

Stanovisko odboru: 

Předkládáme tímto ZaM Benešov nad Ploučnicí návrh ve věci čerpání finančních prostředků 

ze schváleného Investičního úvěrového rámce na akci: „Objekt pro zájmové vzdělávání, 

Nerudova 689, Benešov nad Ploučnicí“ v rámci realizace projektu 

„CZ.06.2.67/0.0/0.0/16_054/0004889 Středisko volného času pro rozvoj klíčových 

kompetencí zájmového a neformálního vzdělávání“. 

Důvodová zpráva: 

Na základě pro proběhlého výběrového řízení výběrová komise stanovila jako nejvýhodnější 

nabídku na realizaci veřejné zakázky „Objekt pro zájmové vzdělávání, Nerudova 689, 

Benešov nad Ploučnicí“ v rámci projektu „CZ.06.2.67/0.0/0.0/16_054/0004889 Středisko 

volného času pro rozvoj klíčových kompetencí zájmového a neformálního vzdělávání“ – 

stavební firmu Stavební firma Bardzák s.r.o., Sokolovská 114, Benešov nad Ploučnicí (IČ: 

28745001), za cenu 21 061 128,00 Kč vč. DPH a RaM doporučila ZaM tuto nabídku schválit 

jako nejvýhodnější nabídku na realizaci veřejné zakázky. 

Schválená dotace činí max. 18 000 000,00 Kč, tedy spoluúčast města Benešov nad Ploučnicí 

činí 3 061 128,00 Kč vč. DPH. 



Starosta nechal hlasovat o návrhu usnesení 

 

Usnesení č. 5/2021 : 

ZaM Benešov nad Ploučnicí schvaluje čerpání z Investičního úvěrového rámce na akci: 

„Objekt pro zájmové vzdělávání, Nerudova 689, Benešov nad Ploučnicí“ v rámci realizace 

projektu „CZ.06.2.67/0.0/0.0/16_054/0004889 Středisko volného času pro rozvoj klíčových 

kompetencí zájmového a neformálního vzdělávání“ ve výši 3 061 128,00 Kč. 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 10 pro ( p. Zdobinský, p. Buchta, p. Černá, p. Slavík, 

p. Zelený, p. Urx, p. Jansa, p. Verner, p. Kulíková, p. Neliba ) 4 se zdrželi  ( p. Provazník, p. 

Kačer, p. Prášek, p. Tojmarová ) 

 

p. Provazník – dotazuje se na kluziště – chtěl by navrhnout rezervační systém, mají např. 

v Žatci na stránkách města – když se dodrží hygienická opatření (max. 2 děti, nebo jedna 

početná rodina např.) – zda by třeba kulturní referent nemohl zpracovat nějaký objednávkový 

portál, nebo jen telefonický kontakt, kde by se rodiče přihlásili  

Starosta – prověří  

p. Provazník – dotazuje se na změnu povrchu (víceúčelové hřiště), v jaké fázi to je, jakým 

způsobem se bude moct objednávat → je možné již využívat ? 

Starosta – je to možné, akorát je potřeba nastavit nějaká pravidla, jak se to bude pronajímat 

a půjčovat a všeobecně využívat  

p. Provazník – chtěl by určit datum pracovního zastupitelstva k rozpočtu  

Starosta – proběhne teď po veřejném řádném → psali to 

p. Provazník – přehlídl, omlouvá se  

p. Kačer – vrací se k bodům, které dnes schvalovali – myšlenka super, člověk by si nedovolil 

to zpochybnit – jediný důvod, kvůli kterému se zdržel je lokace – pro tyto účely, v centru města 

pro děti je naprosto nevyhovující   

p. Provazník – proč se zdržel – oprava, super věc – dotace krásná – z jeho pohledu připravili 

občany o sociální službu (projekt byl takový, jídelna tam zůstat nemohla) – je to pro něj 

natolik velký problém, že se zdržel 

p. Tojmarová – zdržela se z důvodu nedostatečné komunikace – vadí jí, že se tyto velké akce 

s nikým neprojednávají, širší diskuse s občany neprobíhají – uvítala by, kdyby je seznamovali 

se záměry, co se v dalších letech chystá – aby se k tomu mohlo vyjádřit více osob  

Starosta – tento projekt byl projednán již v minulém volebním období zastupitelstva – teď už 

byla přidělena jen dotace   

p. Kulíková – vyjádřila by se k projektu o kterém dnes mluvili – někdo mluví o tom, že mu to 

nepřijde jako vhodná lokalita – když se podívají po ostatních městech, kde sídlí domy dětí a 

mládeže, tak jsou vždy v centru města – je to logické, aby to bylo dostupné – naše město není 

tak velké, aby tam někdo nedošel – uvědomme si, že to neslouží jen pro děti, slouží to také 

seniorům, dětem ze sociálně znevýhodněného prostředí – pokud si přečetli projekt, tak jistě 

tam vidí tolik bodů, kolik to středisko opravdu řeší – nevyužít tuto dotaci by jí přišlo nefér – p. 

Provazník zmínil, že zrušili sociální službu – tato služba měla pronajatou část objektu – když 

to řešili úplně na začátku, bylo jasně řečeno, že v žádném případě – sociální služby byla v tuto 

chvíli nahrazena z velké části nejen příspěvkovou organizací našeho města ale také dalšími 



subjekty a lidé o tom byli informováni  

Starosta – upřesňuje informaci, že se nejednalo o sociální službu  

p. Provazník – myslí, že město dalo výpověď paní v jídelně – bylo jí nařízeno dát výpověď 

Starosta – bylo to dohodou, věděla o tom už dlouho  

p. Tojmarová – jestli vědí nebo nevědí – nejde jí o její osobu – jde jí o to projednání ještě 

dřív, než to bude na stole, s občany – velmi často dostanou ke schvalování věc, která už je buď 

to ano nebo ne – ví, že to bylo v minulém období , ale nebylo to lidem představeno  

Starosta – jediná věc, která takto byla, bylo kluziště – ostatní věci jsou např. ve Strategickém 

rozvojovém plánu, akčním plánu a veškeré projekty jsou v tomto režimu  

p. Kačer – jen odůvodnili své hlasování – je sobecké říkat, že všude jinde jsou tyto služby 

poskytovány v centru měst – Benešov přece nemusí dělat úplně všechno jako ostatní města  

p. Kulíková – k jídelně – jednání o tom, jak to bude vypadat, co se může stát, proběhla za 

minulého volebního období – diskutovali o tom několikrát, padlo několik návrhů, kam by se 

tato služba mohla přemístit, ale nebyla dohoda z druhé strany  

 

 

4. ZÁVĚR 

V čase 16:23 ukončil starosta jednání ZaM. 

 

 

 

Ověřovatelé zápisu :                Bc. Radek Prášek…………………………………… 

 

                           Stanislav Zdobinský………………………………… 

 

 

 

Zapisovatelka :                                Pavla Gerhardová ………………………  

 

 

 

………………………………………… 

Pavel Urx 

starosta města 


